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Idén a 14. alkalommal, ebből másodszorra már „csak” elektronikus formában kerül sor Tagjaink évi körleveles 
tájékoztatására, melynek célja ismét az elmúlt év összegzése, a jövő terveinek ismertetése, a közgyűlés 
előkészítése. Bízom benne, hogy a tagnyilvántartási mail- és a hírleveles listára külön-külön is feltett 
beszámoló így is eljut mindenkihez és a változó jogszabályok okán az egy hónappal eltolt új közgyűlési 
időpont ellenére a részvétel sem lesz kisebb a megszokottnál. Különösen fontos ez egy tisztújító 
közgyűlésen, ahol nem csak az elmúlt év, hanem az elmúlt évek és az öt évre szóló jövő is a mérlegre kerül. 
Mi is lehet a 2014. év néhány fő jellemzője? Kiemelkedően kedvező időjárás és így vízállás, kapcsoltan 
gyönyörű halrekordok, verseny- és világcsúcsok. A jó hírekre ismét növekedésnek induló vendégforgalom, 
párhuzamosan a versenyek egyesületi „kézbe” történő visszaszervezésének számos pozitív emberi és anyagi 
hozadéka. Halmozott következményként tovább javuló egyesületi költségvetési helyzet, így egy újabb 
jelentős lépés az adósságcsökkentésben. Úgy gondolom, hogy igazán nem kell panaszkodni az elmúlt évre, 
de a sikerek mellett azért most sem szabad elfelejteni a veszélyeket és illik tanulni a kisebb-nagyobb 
kudarcokból is. Egy újabb év elteltével - az új hasznosítási pályázat évében - még mindig nincs a 
tórendszernek a bővítés utáni állapotra vonatkozó vízjogi üzemeltetési engedélye, sőt felülvizsgálatra szorul a 
2030-ig szóló önkormányzati keret-megállapodás is. A jó szándékkal született új jogszabályi környezet egyes 
elemei komolyan korlátozzák az egyesületi döntési szabadságot, tovább növelve a már jelenleg is túlzott 
adminisztrációt... 2015? A legfontosabb feladat a maconkai halgazdálkodási hasznosítás jogának újabb        
15 évre való egyesületi megszerzése! Ha ezen túl vagyunk, tovább tervezhetjük együtt a jövőt, annak 
nyugalma és biztonsága érdekében. Bevezetőnek itt és most ennyit. A jelen beszámolóban és az egyéb 
anyagokban leírtakról természetesen majd bővebben beszámolok a közgyűlésen, ahol Önök - egyben 
értékelve és segítve munkánkat - szintén elmondhatják a véleményüket. Folytassuk együtt, február 22-én! 
 

A 2014. évi főbb mutatószámokat és eseményeket, velük együtt a 2015. évi terveket és a 2016. évi 
ártervezési irányszámokat a bevált beszámolási szerkezetben, bruttó kimutatási módon ismertetem: 
 

I. Létszámadatok és tagdíjak: Az elmúlt év még mindig jól mutatta azt, hogy nehéz feladat a válságból 
való kilábalás, így komoly eredmény az 1388 fő (2013: 1407, 2012: 1451, 2011: 1396), amivel zártunk.   
E létszámból azonban az átrendeződések után már 409 fő (2013: +30 fő) a napijeggyel horgászó 
alaptagsággal rendelkezők, 366 (-13 fő) a kétbotos teljes jogú tagsággal rendelkezők, 177 (-47 fő, de ez 
a technikai jellegű, mivel a tavaszról őszre átrendezett bojlis verseny okán a mezőny máshol váltotta ki a 
jegyet) a külföldiek száma. Örvendetes módon újra növekedve 217 (+7 fő) a gyermekek, 78 (-11 fő)         
a csónakosok, 51 (+13 fő) a jogfenntartók, 28 (-1 fő) a speciális engedélyesek, 28 (+3 fő) az ifjúságiak,     
16 (változatlan) a felnőtt kedvezményezettek száma; végül továbbá 18 (-1 fő) teljes jogú új felnőtt 
tagtárssal is bővültünk. Ez a folyamat 25,2 MFt (2013: 24,7 MFt, 2012: 23,7 MFt, 2011: 23,8 MFt) tagi 
bevételt eredményezett, ám a bevételek 2 %-os növekedése maximum a reálérték megőrzésére volt 
elég, ugyanis a több milliós állami befizetési kötelezettségek mellett a kapcsolódó adminisztráció is 
drágult. Mivel számunkra azonban a pénznél is fontosabb a tagi hűség, így a bizalomért cserébe ismét 
megtartottuk a megszokott kedvezményeket. Novemberben így a határidős befizetők között harmadszor 
is ajándéksorsolásra került sor, ahol 8 fő ingyenes-, 3 fő kedvezményes tagságot, 12 fő pedig 
Haldorádó ajándékcsomagot nyert! Folytatjuk a kedvezményes tagfelvételt és az alaptagi kampányt, 
továbbá meghirdetett méltányossági lehetőségeink következetes alkalmazásával segítünk minden 
rászoruló Horgásztársunknak is. Tavaly közösen elfogadtuk, hogy 2015-ben ne legyen díjkorrekció. Ám 
összességében a terület változatlan minőségben történő fenntartásának költségei még akkor is 
növekednek, ha felújításokra, fejlesztésekre már évek óta csak korlátozottan kerül sor. Így a relitások 
talaján maradva a 2016. évre a Vezetőség és a Felügyelő Bizottság javaslata átlagosan 1.000 Ft, 
maximum 2.000 Ft összegű éves díjemelés azzal, hogy ha a forgalmi bevétel további jelentős        
(5 %-ot meghaladó) növekvése, vagy a halbeszerzés ÁFA-kulcsának 5 %-ra történő csökkentése, 
illetve egyéb, évi 2 MFt-ot elérő rendkívüli bevételi növekmény, vagy kiadáscsökkenés azt 
megalapozza, mindez a Vezetőség döntése alapján csökkenthető, vagy egy évvel elhalasztható.  
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II. Vendégforgalom: A 2014-ben mért adataink alapján 9.124 külső vendégnapot regisztráltunk és ez a 
szám a 2014. évihez nézve „végre” bő 5 %-os növekedést mutat (2013: 8.668, 2012: 9.202,             
2011: 9.590). A bevezetőben is megemlített kedvező körülmények és az elért szenzációs fogási 
eredmények hatása szinte „rögtön” megmutatkozott, így örömünkre a napijegyekből (itt még 
szembetűnőbb, 13,9%-os volt a növekmény, de ez részben köszönhető az igen enyhe 2013/2014. évi 
télnek is) és a kiegészítő szelvényekből komoly növekménnyel 22,0 MFt bevétel (2013: 19,7 MFt,    
2012: 21,7 MFt, 2011: 22,9 MFt) realizálódott. 2015-re tervként az óvatosság jegyében ugyanennek a 
forgalmi szintnek a megtartását tervezzük. Az őszi telepítésekkel tovább növelt halállományt, vagy az 
előzetes versenyjelentkezések, helyfoglalások január végi adatait nézve ezen terv megalapozott, s 
remélem, hogy az időjárás is kegyes marad hozzánk. Jó érzés, hogy Maconka továbbra is Magyarország 
egyik legnépszerűbb horgászvize - az is kíván maradni! 
 

III. Versenyek, rendezvények: 2014-ben 15 (2013: 16, 2012: 16, 2011: 17) kiemelt versenyre, 
versenyfordulóra, köztük nemzetközi kupákra és országos bajnokságokra, továbbá több céges 
rendezvényre, találkozóra került sor a tórendszeren, mintegy 1.250 résztvevővel. Kezdetben komoly 
gondot okozott a Professzionális Bojlis Európa Kupa (EPBC) időpont áthelyezése, az amatőr bojlis 
versenyek szervezésével kapcsolatos problémakör, továbbá a Maconka Barátai Szuperkupa-sorozat 
jövője is. Aztán a szerencse kegyes volt hozzánk, mert az EPBC új időpontja örökké emlékezetes módon 
4 földrész versenyzőit hozta össze, ráadásul szenzációs világcsúcsokkal! Gondoljunk bele, 110 mázsa 
összfogás, 1491 kg-os és 710 db-os győztes eredmény pontyból és amurból… Az Amatőr Bojlis 
Maconka Kupák (ABMC) pedig végül szintén a BSHE szervezésébe kerültek. E döntés helyességét talán 
az is bizonyítja, hogy e sorok írásakor a tavaszi kupára már most 27 csapat nevezett... Bejáratott módon 
működik és sikeres lett a 2015-ben így harmadik idényét megkezdő, szintén „saját márkás” Maconka 
Barátai Szuperkupa-sorozat is, nagyban köszönhetően a 2013. év végén közösen megvitatott 
szabályzati módosításoknak. Ez utóbbi 2 versenytípussal a saját rendezés mellett „közkívánatra” 
visszatértünk az olcsóbb árfekvésű versenyekhez is. Szép emlék még a beszámolóhoz, hogy 2014-ben 
harmadszorra is pontyfogó OB-t rendezhettünk, itt is 9 OB versenycsúcs dőlt meg! Fontos kapcsolati 
momentum, hogy a sztárok egész sorát felvonultató jubileumi Médiakupa ismét nálunk került 
megrendezésre, „természetesen” szintén új rekordokkal. Ezen hagyományos és az új versenyeknél a 
helyszín, a halállomány és a rendezés színvonala együttesen garantálhatja, hogy biztos jövőnk legyen a 
területen. A versenyhelyszínek közötti éles, sokszor kétes versenyben továbbra is kötelességünk a valós 
információközlés, de elemi érdekünk a reklámérték korrekt kihasználása is - persze a jelentkező jelentős, 
4,3 MFt-os bevétel (2013: 5,2 MFt, 2012: 3,8 MFt, 2011: 3,6 MFt) sem lehet másodlagos.                      
A versenynaptár ismeretében 2015-ben a kiemelt rendezvények száma 16-17 lesz és ezekből       
4,6 MFt bevételt várunk. Zárásként mindig leírom, hogy tudom, a versenyek okozta pályazárások a nem 
versenyző horgászok számára - főleg a gáti versenypályán - néha bosszúsággal is járnak, de a 
tervezhetőség jelzése mellett tény, hogy az utóbbi 12 évben nem volt teljes horgászati tilalom a 
tórendszeren. Maconka mindig is sokat köszönhetett a versenyeknek! 
 

IV. Beruházások, felújítások: E fejezetben túl sok új vagy „nagy” fejleményt most nem tudok leírni.               
A korábbi „függő” pályázatot alapjaiban átvéve az Önkormányzattal közös, 2014-2020. évi EU ciklusra 
vonatkozó komplex turisztikai szolgáltatásfejlesztési anyagunk a korábbi beruházások záró ütemeként 
jelenleg a megyei rendszerben várja a továbblépés lehetőségét. Az együttműködés, a forrásallokáció és 
a fenntarthatóság egyéb elvi kérdéseinek tisztázására azonban addig is szükség van, így mielőbb élni 
kívánunk e lehetőséggel. Tavaly leírtam, hogy a takarékossági kényszer mellett, 100 %-ban saját 
forrásból csak kis lépésekkel lehet haladni. 2014-ben ilyen „kis lépés” volt a teljesség igénye nélkül a déli 
kommunális blokkok lábazati és részleges belső felújítása, a kikötői főkapu cseréje, az előtározói 
zsiliprácsozat átalakítása, valamint (a tárgyi végleges megállapodást követően) a déli határoszlopok 
beállítása, illetve a közlekedési burkolatjelek újrafestése. Idén a tervek szerint saját erőből ismét 
csak „kisebb” munkákra kerül sor, ezek közül a déli part kerítésének befejezése, az I. szigeti 
padcsoportok, tűzrakóhelyek felújítása, valamint a déli utak - 2013-ban önkormányzati ígéretbe is 
foglalt - kátyúzása tervezett, de a forgalom függvényében ősszel sor kerülhet 1-2 új filagória (II. sziget, 
Felező-spicc, Nyári kikötő) és nyársaló beállítására is.  

 

V. Pénzforgalom, hitelállomány, likviditás: A tavaly elért 54,7 MFt-os (2013: 54,5 MFt, 2012: 51,5 MFt, 
2011: 53,1 MFt) pénzforgalmi bevételünk a jelen gazdasági környezetben továbbra is bátran sikernek 
minősíthető. A főbb bevételi elemek tekintetében a napijegyes kategória ismét erősödött, ugyanakkor a 
több napos, vagy a versenyekkel kapcsolt horgászatok száma is lassan tovább növekszik. A bevételek 
mellett a kiadások is részben átrendeződtek, kényszerűen növekedtek a fenntartási és a telepítési 
kiadások, tervszerűen csökkentek a hitellel kapcsolatos kiadások, a szállítói átütemezések is. Az egyik fő 
eredmény, hogy az EU nagyberuházásból adódó, két évvel ezelőtti 27,4 MFt-os, tavalyi 23,8 MFt-os 
nyitó hitelállományunk az újabb egy év alatt 21,0 MFt-ra csökkent, s az áthúzódó telepítési kiadások 
tekintetében további 0,5 MFt egyenleg-javulást tudtunk felmutatni!  
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A -1,4 MFt-os számviteli eredményünk („látszólagos” veszteségünk) idén ismét az 5 MFt feletti 
amortizációból és az egyesületünket különösen sújtó ÁFA-arányosítás szintén több milliós negatív 
egyenlegéből adódik, mivel e tételeket tavaly a működési színvonal megtartása érdekében csak részben 
fedeztük le napi kiadások további elvonásával (2013: +1,0 MFt, 2012: -6,6 MFt). Jelenleg a 
mérlegünkben a nagyobb beruházások elmaradása ellenére is 50 MFt feletti értékű vagyon, 30 MFt 
feletti eredménytartalék szerepel. A reális cél a 2014. évit elérő bevételek mellett a hitelállomány 
újabb 3 MFt-os csökkentése, s a telepítések folyamatos, forgalomarányos biztosítása. 

 

VI. Használati, üzemeltetési megállapodások: A Magyar Államot illető halászati (új nevén 
halgazdálkodási) haszonbérleti jogra a szerződésünk a „régi” vízterületre a 2015. év végéig él, de az új 
pályázat kiírásáig rendezni szeretnénk a déli tófüzér és a BSHE által ellenőrzött Zagyva-szakaszok 
integrációs kérdéseit - itt szükséges a MOHOSZ segítsége -, valamint a Tarján-pataki tározó jövőjével 
kapcsolatban felmerülő függő kérdéseket is. Vízügyi oldalról az elmúlt évben sem sikerült a tervezett 
változtatások elfogadtatása, vagy éppen akár „csak” a több éve fennálló jelen állapot szabályozási 
rögzítése, ráadásul a „vésztartalék” szerepet (is) betöltő mátraszelei vízbázis sorsa is kérdésessé vált. 
Csak bízni tudok benne, hogy az új pályáztatás és annak előkészítése kikényszeríti a változásokat, 
ugyanis az egyesületi érdek a legtöbb felületen jogszabályokkal indokolható közérdek is. A belső 
gazdálkodási és szervezeti környezetben bekövetkezett változások okán módosításra vár a 
Bátonyterenye Város Önkormányzata és a BSHE között a 2010-ben megkötött, 2030-ig szóló komplex 
együttműködési megállapodás is, melynek legfőbb szerepe, hogy biztosítja a védterület egységét és az 
önkormányzati területek tartós használatát. Idén a lényeg a halgazdálkodási hasznosítás jogának 
újabb 15 évre való egyesületi megszerzése.  Őszintén bízom pályázatunk sikerében! 
 

VII. Haltelepítés, fogási lehetőségek: Tavaly 330 mázsa (2013: 343 q, 2012: 362 q, 2011: 465 q) 
telepítéssel zártuk az évet, de az értékeléshez a képet a megszokott módon érdemes letisztítani. Az 
egyik - pozitív - tény, hogy ősszel ismét megtörtént az előtározó részleges lehalászása, így onnan 17 q 
hal került át 1,2 MFt értékben. A másik két pozitívum a pontyokkal kapcsolatos, ugyanis az elmúlt 6 év 
második legnagyobb, 241 q feletti pontytelepítésének kiemelt részeként 551 db extra ponty került a 
tórendszerbe! Ősszel megújult a Rekord-tó állománya is a pontyok tekintetében, folytattuk a III. tórészlet 
csukás telepítését is, a II. tórészletbe pedig többségében süllők kerültek. Ami negatívum, hogy az új, 
ezüstkárász telepítést is tiltó rendelkezések és a kapcsoltan fellépő keszeghiány okán a „fehérhalak” 
telepítése jelentősen lecsökkent és a jövő évben várhatóan az árak növekedésével párhuzamosan még 
tovább csökkenni fog. A telepítések beszállítási értéke 2014-ben mintegy 22,2 MFt volt. A 2015. évi 
terv a bevált folyamatos telepítéssel - az előtározói halászat átmeneti kiesése okán - 21,0 millió Ft 
értékben minimum 300 mázsa hal, benne a nagyponty-telepítési program záró ütemével, ám 
egyidejűleg tovább növelve az elvihető pontyok arányát is. A közgyűlésen kifejtem majd a piaci- és 
az áremelkedési tendenciát, a várható hatásokat. A fogásokat ezúttal ott már ismét teljes feldolgozottság 
mellett tudom majd kiértékelni, mivel az új időpont ezt már lehetővé teszi. A folyamatban lévő 
feldolgozásokból az már látszik, hogy a pontyok fogására biztosan nem lehet panasz, miként az is, hogy 
a 100 kg-os éves egyéni elviteli korlát és annak hatása meglepően jól számszerűsíthető. Az elviteli 
lehetőségekkel kapcsolatban a Vezetőség már közzétette a 2015. évi változtatásokat; ezek 
érdemben nem jelentenek változást a 2014. évi lehetőségekhez. Mivel a horgászjegy ára nem „csak” 
a hal árát, hanem magát a horgászat lehetőségét és e lehetőség minőségi fenntartásának fedezetét is 
tartalmazza, így egyszerűen nem tehetjük meg, hogy 1.000 Ft befizetéssel 3.000 Ft értékű halat 
lehessen elvinni, ráadásul a kevesebbet horgászó csendes többségnek így több hal is a vízben marad…  

 

VIII. Halőrzés és üzemvitel: A halőri és üzemviteli munkával kapcsolatban az elmúlt évben nem volt jelentős 
probléma, persze mindig vannak érzékeny helyzetek. Ismét szigorodtak a jogszabályok, tovább bővültek 
az ellenőrzés lehetőségei is. Ám a cél továbbra sem a becsületes horgászok ellehetetlenítése, hanem a 
rendszeres és tudatos szabályszegők kiszűrése, melyre tavaly is volt számos példa. Szándékos eset 
súlyos következmény nélkül nem maradhat a jövőben sem, mivel a vagyonunk, a halállományunk 
megőrzése a tét! Ám a legjobb halőrnek a saját vizét és halát védő tagnak kell(ene) lennie, mivel 
lehetőség és kötelesség is a halőrök felé rögtön jelezni az észlelt szabálytalanságot… 
 

IX. Reklám, közönségkapcsolat: Mivel jól működik minden, lényegi változásokról nem tudok beszámolni. 
Weblapunk folyamatosan frissül, itt a „szinte minden” lényegi információ megtalálható. Négy éve üzemel 
a már több, mint 1750 főt elérő hírleves felület, jól működik az interaktív helyfoglalási program, s a 
fórumokon továbbra is próbálok rövid időn belül személyesen válaszolni a feltett kérdésekre. Aki valóban 
akar, az (gyorsan) tud is kommunikálni velünk. Javaslom, éljenek a lehetőségekkel! 

 

Ez volt a 2014. év a Maconkai-víztározón és tórendszerén! Most a közgyűlés következik, ahol az itt leírt 
témákat együtt megvitatjuk, megvitathatjuk majd. Mindig fontos a megfelelő számú jelenlét, hiszen az előírt 
kötelezettség teljesítése mellett a BSHE működését akár évekre meghatározó kérdéseket csak e fórumon 
lehet nagy nyilvánosság előtt, érdemben megvitatni és azokat itt is kell rendezni, évente egy alkalommal.  

·/· 
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Beszámolóm végén egyben így engedje meg, hogy jelen levelemmel meghívjam a Kossuth Lajos 
Általános Iskola aulájában (Bátonyterenye-Kisterenye, Jászai út 2.) 
 

2015. február 22-én (vasárnap) 9:00 órai kezdettel 
 

megtartandó éves tisztújító közgyűlésünkre. 
 

A tervezett napirendi pontok: 1. A Vezetőség és a Felügyelő Bizottság éves- és ciklus beszámolói; a    
2014. évi zárszámadás. 2. Alapszabály elfogadása (jogszabályi környezet ismételt változása okán).               
3. Általános tisztújítás 4. A 2015. évi költségvetés, benne a haltelepítési tervvel. 5. A 2016. évre tervezett     
ár- és díjváltozások. 6. Tájékoztató a jogszabályi változásokról, a Horgászrend módosításairól, a tagi 
okmányok kiváltásáról, a méltányossági lehetőségekről és a kedvezményi akciókról, valamint a közösségi 
munkáról. 7. Elismerések, tagi nyeremények átadása, ajándéksorsolás a közgyűlésen jelenlévők között. 

 

Végezetül néhány dologra még külön is szeretném felhívni a figyelmet: 
 

a) Jelzem, hogy az Alapszabály alapján a tagoknak lehetősége van a tisztségviselők előzetes 
jelölésére is; ez esetben a javasolt személy nevét, tervezett tisztségét rövid indokolással, aláírásával 
ellátva 2015. február 20-ig postai úton, vagy a halőrháznál leadva kell eljuttatni a BSHE részére. A 
jelöltek a jelölést a közgyűlésen elfogadhatják, vagy elutasíthatják és ott további, nyílt jelölés is tehető. 
Az Alapszabály értelmében a tisztújítás a teljes jelölti körben név szerinti, nyílt szavazással 
történik. Többes jelölés esetén az adott tisztség betöltésére jelöltek közül a legtöbb érvényes 
szavazattal rendelkező személy kap 5 évre szóló megbízatást. 
 

b) Kérem, hogy a közgyűlés napján legkésőbb ½ 9-ig regisztráltassa magát és gyakorolva jogait 
észrevételeivel, javaslataival ismét segítse munkánkat!  
 

c) Itt is jelzem, hogy az éves területi engedéllyel rendelkező tagok részére kiadott BSHE fogási naplók 
leadási határideje január 31. volt, az állami fogási naplóké és az elektronikus belépőkártyáké pedig 
február 28. napja. Kérem, ne felejtse el mindkét fogási naplóját leadni, ugyanis a BSHE naplónál ez a 
tagi jogviszony megújításának feltétele; az állami napló esetében viszont az országos elektronikus 
nyilvántartási rendszerben addig sehol nem kaphat állami horgászjegyet érvényesítő bélyeget, továbbá 
elvesztésnél, határidőn túli leadásnál az új okmány ára az évi 2.000 Ft-ról kötelező szankcióként a 
duplájára, 4.000 Ft-ra növekszik! A kártyákat pénzügyi rendezés után azonnal újra tudjuk érvényesíteni.  
 

d) A jegykiadásról: A pénztári órák a hétfő kivételével minden nap (hétvégén is) 08:00-12:00 óráig, 
illetve 14:00-18:00 óráig tervezettek. Az ügyintézés menetéről a halőrháznál, telefonon és az 
interneten is lehet tájékoztatást kérni és kapni. Kérem, hogy pénzügyi egyensúlyunk megőrzése és a 
sorban állás elkerülése érdekében ne hagyják a március 31-i határidő előtti napokra az engedélyek 
érvényesítését! Jelzem, hogy az évi nyereménysorsolási részvétel feltétele a határidős befizetés!  
 

e) Kérem, hogy ha módja és lehetősége van rá, illetve ha elismerésre talált eddigi munkánk, akkor ajánlja 
fel a 2014. évi SZJA kötelezettségének 1 %-át a BSHE részére (adószám: 19156288-2-12),                
a tórendszer és védterülete családbarát jellegének további fejlesztése céljából! 

  

Legvégül a BSHE tisztségviselői, munkavállalói, valamint szerződött partnerei nevében is szeretnék 
Önnek és kedves Hozzátartozóinak napsütötte vízpartot, ott boldog órákat, kellemes szórakozást és 
szép horgászélményeket kívánni a soron következő maconkai szezonra! Megköszönve a bizalmat és az 
egész éves együttműködést, tisztelettel üdvözlöm a soron következő közgyűlési találkozásig: 
 
Bátonyterenye, 2015. február 07. 

 
Záradék: Az Alapszabály értelmében határozatképtelenség esetén a közgyűlés 30 perc várakozási idő után 
változatlan helyen és változatlan napirend mellett újra összehívásra kerül, s ekkor már a jelenlévők számától 
függetlenül határozatképes. A közgyűlésről való távolmaradás jogkövetkezmények nélkül csak előzetes 
írásos és indokolt igazolási kérelemmel fogadható el. Felhívjuk a figyelmet, hogy a Vezetőség élhet azzal az 
alapszabályi lehetőséggel is, hogy a rendszeresen távolmaradók tagi jogviszonyát nem hosszabbítja meg! 
 

Bankszámlaszám: OTP 11741055-20005162-00000000 
 IBAN: HU 85 11741055 20005162 00000000 » SWIFT (BIC): OTPV HU HB 

Adószám: 19156288-2-12 » Közösségi adószám: HU 19156288 » MOHOSZ: 838  » Víztérkód: 000634 

Napi információ, interaktív helyfoglalás, hírlevél, fórum és rekordlista: www.maconka.hu 
 


